

INVOICE No. 342000090644

INVOICE

Aon Reed Stenhouse Inc.
1205 Amber Drive
Edinborough Office Centre
Suite 100
Thunder Bay, ON P7B 6M4
tel 807-346-7450 fax 807-345-1012

Account No. 32421003411
Invoice Date 11-Sep-2023
Currency CANADIAN DOLLAR
Account Executive Galloway,Patrick Joseph

Nishnawbe-Aski Legal Services Corp.
138B Mission Road
Fort William First Nation, ON P7J 1K7

Name of Insured Nishnawbe-Aski Legal Services Corp.
Policy Number 6741274039
Effective Date 28-Aug-2023 Expiry Date 29-Jun-2024
Particulars
Endorsement Automobile Owners Form
2023-2024 Auto Endt - Add Walter Slipperjack as driver - Eff Aug 28
Total for Insurers 860.00
Invoice Total 860.00

Placements with exposures outside of Canada may be subject to self-assessment for taxes and/or fees in foreign jurisdictions. Please consult your independent tax advisor.

1

Premiums are due and payable in full by the effective date of insurance coverage.
Policies must be returned at once if not required.

AON

Please Detach here. Retain top portion for your records and return bottom portion with your payment.

Account No.	Invoice No.	Amount Due	Invoice Currency
32421003411	342000090644	860.00	CANADIAN DOLLAR

Please make cheque payable to Aon Reed Stenhouse Inc.

Aon Reed Stenhouse Inc.
See Payment Instructions attached
Voir les directives de paiement

Nishnawbe-Aski Legal Services Corp.
138B Mission Road
Fort William First Nation, ON P7J 1K7

AON

Invoice Payment Instructions

Electronic payments

Bank of Montreal, 100 King Street West, Toronto, M5X 1A3, ON

Institution no: 0001, **Transit no:** 00022, **Swift Code:** BOFMCAM2

Account name	Aon Canada Inc. (o/a Aon Reed Stenhouse, Aon Parizeau)
Payments in Canadian dollars	Account no: 1747621
Payments in U.S. dollars	Account no.: 4597592
Payments in GBP, Euro and AU dollars	Please contact your account advisor for details

PLEASE SEND REMITTANCE TO: aonpaymentadvice@aon.ca

Cheque payments (please mail direct to lockbox)

Canadian dollar cheques	Aon Canada Inc. – T57048C, PO Box 57048, Station A, Toronto, M5W 5M5, ON
U.S. dollar cheques	Aon Canada Inc. – T57510U, PO Box 57510, Station A, Toronto M5W 5M5, ON
Pay by instalments	Email: credit@aon.ca for details
Pay by credit card	Please contact your account advisor for details

Key Terms and Conditions

Compensation

Subsidiaries of Aon Corporation receive revenue in several forms. Remuneration of subsidiaries which provide insurance and reinsurance brokerage, risk management, underwriting management, captive management and benefits consulting may be received as commission paid by an insurer, fees paid by a client in lieu of, or in addition to, commission (subject to applicable legislation) and investment income on premiums, claim payments and return premiums temporarily held as fiduciary funds. In certain circumstances, one or more of these subsidiaries may also receive compensation in the following forms: commissions or fees paid to reinsurance brokerage or captive management companies for placement or management of reinsurance of a client's risk, commissions paid to a managing general agent to whom a risk has been referred for placement, fees paid for premium financing, and fees paid for performance of technical or other services.

If you have any questions regarding the nature or amount of the compensation paid to any Aon company on your account, please contact the manager of the Aon office that services your account.

Limitation of liability

To the fullest extent permitted by law, and except for damages resulting solely and directly from fraud or intentional misconduct by us, Aon's liability (including that of its parent(s), affiliates, subsidiaries and their respective officers, directors, employees and agents) for all time to you (including your parent(s), affiliates, subsidiaries and their respective officers, directors, employees and agents) for any and all losses, damages, costs, and expenses (including but not limited to lawyer's fees), whether based on contract, tort (including negligence), or otherwise, in connection with or related to Aon's services (including a failure to provide a service) shall be limited to a total aggregate amount of \$2,500,000. To the fullest extent permitted by law, in no event will we be liable to you for any indirect, incidental, special, consequential, exemplary or reliance damages (including, without limitation, lost or anticipated revenues, lost business opportunities or lost sales or profits).

Payment of premium

Premiums are due and payable by you in full upon placement of the policies and to be received by Aon no later than the effective date of insurance coverage. Policies must be returned and/or cancellation notices must be provided to Aon immediately if coverage is to be terminated. Failure to pay premiums may result in cancellation of insurance coverage. In accordance with applicable laws, we will temporarily deposit into Aon's fiduciary accounts any premiums you pay to us as well as any refunds received from insurers that may be owed to you, until such time as these funds are appropriately delivered.

Premium taxes, other taxes and/or fees

- a) Insurance placements made by us and services provided by us on your behalf may require the payment of retail sales taxes, premium taxes, other taxes and/or fees in addition to the premium itself. Aon will make reasonable efforts to identify such taxes and/or fees applicable in Canada, but in all instances the allocation of premium for taxation purposes, assessment and payment of taxes, fees, interest and/or penalties are your sole responsibility.
- b) With respect to insurance placements covering risks in jurisdictions outside of Canada, you are solely responsible for determining whether taxes are payable and must self-assess and pay any taxes and/or fees that may be payable in these jurisdictions, as required.

Modalités et conditions

Rémunération

Les filiales de Aon Corporation perçoivent des revenus de tous genres. La rémunération des filiales qui dispensent des services de courtage d'assurance et de réassurance, des services de gestion, notamment des risques, des placements et des captives, et des services de conseil en avantages sociaux, proviennent de commissions versées par les assureurs, d'honoraires payés par le client et qui sont en sus des primes, des indemnités et des ristournes qui sont détenues temporairement en fidéicommiss. Dans certains cas, les filiales perçoivent une rémunération sous forme de commissions ou d'honoraires pour des services de courtage en réassurance ou de gestion de captives liés au placement ou à la gestion de réassurance du risque du client, de commissions payées à un agent a qui le placement du risque a été confié, d'honoraires pour le financement de la prime et d'honoraires versés pour des services techniques ou autres. Si vous avez des questions sur la nature ou le montant de la rémunération versée à une des filiales de Aon Corporation, veuillez communiquer avec le directeur de la succursale qui dessert votre compte.

Limite de responsabilité

Dans la pleine mesure permise par la loi et à l'exclusion des dommages résultant directement et uniquement d'une fraude ou d'une faute intentionnelle d'Aon, la responsabilité totale d'Aon (y compris celle des membres de son groupe corporatif, ses sociétés affiliées et ses sociétés apparentées et de leurs dirigeants, administrateurs, employés et agents respectifs) à tout moment envers vous (y compris les membres de votre groupe corporatif, vos sociétés affiliées et vos sociétés apparentées et vos dirigeants, administrateurs, employés et agents respectifs) pour toute perte, dommage, coût et dépense (incluant, notamment, les honoraires d'avocats) découlant de ou en lien avec les services fournis par Aon (y compris tout défaut de fournir les services) est limitée à un montant total de 2 500 000 \$. Dans la pleine mesure permise par la loi, Aon ne sera en aucun cas responsable envers vous de tout dommage indirect, immatériel, accessoire, spécial, exemplaire ou punitif (incluant, notamment, les pertes actuelles ou anticipées de revenus, de profits, de rentabilité ou d'opportunité).

Paiement des primes

Les primes sont exigibles et payables, en totalité, lors du placement des polices et doivent être reçues par Aon au plus tard à la date d'entrée en vigueur de la couverture d'assurance. En cas de résiliation ou d'annulation de la couverture, les polices doivent être retournées et/ou des avis de résiliation doivent être fournis immédiatement à Aon. L'omission de payer les primes peut donner lieu à la résiliation de la couverture d'assurance. Conformément aux lois applicables, nous déposerons temporairement dans des comptes fiduciaires d'Aon toute prime que vous payez à Aon de même que tout remboursement reçu des assureurs qui peut vous être dû, et ce, jusqu'au moment où les sommes seront remises de manière appropriée à qui de droit.

Taxes sur les primes, autres taxes et/ou frais

- a) Les placements d'assurance et autres services offerts par Aon pour votre compte peuvent exiger le paiement de taxes sur la vente au détail, de taxes sur les primes et autres taxes et frais, en sus de la prime. Aon déploiera des efforts raisonnables pour déterminer les taxes et droits applicables au Canada, mais, dans tous les cas, vous êtes seul responsable de la répartition des primes pour les fins fiscales, et de la détermination et du paiement des taxes, droits, intérêts et pénalités applicables.
- b) En ce qui concerne les placements d'assurances couvrant des risques dans les juridictions autres que le Canada, vous êtes seul responsable de déterminer si des taxes ou autres droits sont exigibles, et vous devez autoévaluer et payer toutes les taxes et droits qui pourraient être payables dans ces juridictions, le cas échéant.